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W imieniu mieszkafic6w miasta Wtoclawka i rodzic6w dzieci uczqszczajacych do Przedszkola

Pubficznego nr L2 im. Ewy Szelburg-Zarembiny przy ul. Bukowej 37/39, zwracam siq z ponownq

pro6bq o wykonanie w w/w przedszkolu gumowego podlo2a na placu zabaw. Na czqfci placu zabaw w

ramach Bud2etu Obywatelskiego zastosowano gumowe podto2e,kt6re doskonale siq sprawdza.Na

pozostaiej czqSci kilkukrotnie pr6bowano posiai trawe, lecz ta nie przyjqta siq. Bawiqce siq tam dzieci

wracajq do przedszkola bardzo zakurzone, co utrudnia utrzymanie czysto6ci w w/w plac6wce oraz

przeszkadza w utrzymaniu higieny osobistej dzieci.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej proSby.

Z powaianiem.D*q


